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Toelichting: 
Naar aanleiding van de recente ontwikkelingen zoals de publicatie in het NRC van 
jongstleden 25 januari (https://www.nrc.nl/krant/2023/01/25/#304) is de SP van mening dat 
de situatie rond de SAR-helikopter op vliegveld Midden-Zeeland nog ernstiger is geworden. 
Zowel op landelijk niveau - waarbij de veiligheid van de omwonenden, piloten en de te 
redden mensen in gevaar is - als op gemeentelijk niveau - waarbij gebouwd wordt zonder 
vergunning - lijkt het er steeds meer op dat alle regels aan de laars worden gelapt. Ook op 
Provinciaal niveau wordt de situatie steeds ernstiger. Regels die voor iedereen gelden, 
gelden niet voor de exploitant van de SAR-helikopter. U begrijpt dat de SP opnieuw vragen 
wil stellen over deze gang van zaken. 
 
 
De SP-fractie heeft de volgende vragen: 

1. Heeft u kennis genomen van het artikel in het NRC van 25 januari 2023? 
2. Maakt u zich net als de SP grote zorgen over de veiligheid, zo niet, waarom 

niet? 
3. Heeft GS op één of meerdere momenten in dit proces advies gevraagd aan 

het RUD en zo ja wat stond er in dit advies? 
4. De SP heeft eerder vragen gesteld over wie er gaat handhaven. U heeft hier 

toen geen antwoord op gegeven. Heeft de RUD voorgesteld om te 
handhaven? En is dit in de praktijk ook gebeurd? Zo niet, waarom niet? 

5. GS was al in mei 2021 bekend met de ontwikkeling rondom de SAR-
helikopters. Het contract tussen de huidige exploitant en defensie is gesloten 
in november 2021. Dit was direct nadat de huidige luchtvaartverordening van 
kracht werd. Waarom is pas in december 2021, nadat er door Statenleden 
vragen zijn gesteld, de eerste informatie naar de Staten gestuurd? Waarom 
heeft u in het SAR dossier, gedurende het hele proces, de Staten niet actief 
geïnformeerd? Waarom heeft u bijvoorbeeld pas na vragen van Statenleden 
de relevante documenten toegestuurd? Waarom heeft u de Staten niet actief 
geïnformeerd dat er een handhavingsverzoek is? Waarom heeft u de Staten 
niet geïnformeerd of er wel of niet een RUD advies is gegeven? Waarom heeft 
u de Staten niet actief geïnformeerd dat er ook rondom de veiligheid een 
uitzonderingspositie is? Vindt u het dossier SAR helikopter een transparant en 
open proces? 
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6. De SP heeft al eerder om een feitenrelaas gevraagd met alle relevante 
tijdstippen. U heeft toen gezegd dat u daar geen aanleiding voor zag.  
Is dit nog steeds zo? Zoja, waarom? 

7. Kunt u voor de behandeling in de Staten alle Statenleden voorzien van de 
volgende informatie:  
a. Het handhavingsverzoek met alle bijlagen; 
b. Het eventuele advies van de RUD. 

 

Graag zien wij uw mondelinge antwoorden op deze vragen in de Statenvergadering 
van 3 februari tegemoet. 

 

Namens de SP-fractie, 

Ger van Unen. 
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